

فتح باب الترشح لمنح برنامج ERASMUS+

للسنة الجامعية 2023/2024

لفائدة الطلبة (السداسي الأول)

في إطار برنامج Erasmus+ المنخرطة فيه جامعة سوسة، نعلمكم أن الجامعة الإسبانية "Universidad de Cadiz" أعلنت عن فتح باب الترشح لتقديم عدد 02 منحة لفائدة طلبة الاجازة المرسمين بالسنة الثانية حاليا و الماجستير سنة اولي حاليا وطلبة الدكتوراه وذلك للسنة الجامعية 2023/2024. الرجاء تقديم ملفات الترشح مباشرة إلى مكتب الضبط بجامعة سوسة آخر أجل لتقديم الترشيحات يوم **10 ماي 2023**.

للتعرف على الاختصاصات المتوفرة الرجاء الدخول على الرابط التالي :

[/https://internacional.uca.es/23-24-erasmus-ka171-sms-in](https://internacional.uca.es/23-24-erasmus-ka171-sms-in)

الوثائق المطلوبة:

- 1/ مطلب ترشح باسم رئيس جامعة سوسة قابل للتحميل من موقع الواب www.uso.rnu.tn
 - 2/ سيرة ذاتية CV EUROPASS باللغة الانكليزية
 - 3/ نسخة من جواز السفر
 - 4/ رسالة تحفيز Lettre de Motivation بالإنكليزية
 - 5/ شهادة تسجيل للسنة الحالية (بالفرنسية او بالانكليزية)
 - 6/ شهادة كفاءة في اللغة الإنكليزية مستوى B2 أو B1 و شهادة كفاءة في الاسبانية B1
 - 7/ نسخة من اخر شهادة علمية متحصل عليها باللغة الانكليزية.
 - 8/ نسخة من بطاقات الاعداد المتحصل عليها مترجمة باللغة الانكليزية.
 - 9/ للحصول على الموافقة المبدئية ورسالة استقبال بالنسبة لطلبة الماجستير والدكتوراه يمكنكم الاطلاع على الرابط التالي : [/https://www.uca.es/grupos](https://www.uca.es/grupos)
- من خلال الاتصال بإحدى الأساتذة الباحثين بالجامعة الاسبانية.

Call for applications.
Erasmus+ Exchange Program
-Students-
Fall semester of the academic year 2023-2024

The University of Cadiz in Spain has launched a call for applications for Erasmus + Student mobility program (**02 grants**) during the first semester of the academic year 2023/2024.

Eligible level of Study:

- Second year undergraduate students currently registered
- First year Master students currently registered
- PhD students

Available Fields: please visit the following link: <https://internacional.uca.es/23-24-erasmus-ka171-sms-in>

Applications will be submitted to the University of Sousse.

Deadline: May 10th, 2023.

Required Documents:

Application form (downloadable from website www.uso.rnu.tn)

- 1/ CV EUROPASS (English)
- 2/ Copy of Passport
- 3/Motivation letter (English)
- 4/ Certificate of English Language(level B 1 or level B2) and Spanish language certificate B1 **mandatory** For (Graduate and master degree students)
- 5/ Certificate of enrolment 2022/2023
- 6/ copy of the last obtained diploma and of all transcript of records (translated into English)
- 7/ **MA/PhD students applying for a research stay:** although students with a certificate in Spanish will be prioritised, they can exceptionally submit a B2 level English/French certificate but their acceptance will depend on the submission of an invitation letter from a UCA professor that has previously accepted to supervise their research in such language.

See link: <https://www.uca.es/grupos>